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Riadna Konferencia SPF 24. septembra 2021   
================================ 

 
Faktická poznámka ku všetkým správam (body č. 7, 8, 9, 10, 11 Programu Konferencie SPF) 
 
Neviem si predstaviť, že sa budú čítať všetky správy. Časovo by to bolo veľmi zdĺhavé. So všetkými 
týmito správami sa delegáti mali možnosť oboznámiť v dostatočnom časovom predstihu (boli aj 
zverejnené). Navrhujem k jednotlivým správam prerokovať len faktické pripomienky 
(otázky) a viesť vecnú diskusiu k bodom, ktoré nie sú jasné – priebeh rokovania sa tak 
urýchli. 
 
V prípade, že sa bude prerokovávať problematika úpravy Stanov SPF (bod č. 18 programu) uvádzam 
nasledovné faktické poznámky (myšlienky): 
 
Zástupca športovcov v Rade SPF 
 
V súčasnosti zastáva túto funkciu Tomáš Klobučník, predtým to bol Richard Nagy, ktorý sa dlhodobo 
pripravoval v zahraničí a z tohto dôvodu sa nezúčastňoval zasadnutí Rady SPF pravidelne (z tohto 
dôvodu sa to podľa mňa moc neosvedčilo). Neskôr sa tejto funkcie vzdal. 
 
Na druhej strane neviem, či táto pozícia by mala byť zastúpená v rade SPF. Skôr si myslím, 
že táto pozícia by mala byť v každej sekcii (športovom odvetví), nakoľko tam by to malo 
asi  väčší zmysel. 
 
Člen Rady SPF pre legislatívu a právo 
 
Táto funkcia by podľa môjho názoru mala byť v rade SPF aj naďalej zachovaná. Tento člen Rady SPF 
by mal dohliadať na všetky legislatívne procesy v rámci rokovaní najvyššieho kolektívneho orgánu SPF 
ktorým je Rada SPF (v období medzi konferenciami). Mal by byť garantom dodržiavania Stanov SPF, 
Zákona o športe a pod. Napr. aj z toho dôvodu, že SPF disponuje čo do výšky pridelených finančných 
prostriedkov (na 4. pozícii uznaných športov) a z legislatívneho hľadiska je potrebné byť aj v tejto 
otázke veľmi „obozretný“. Nemyslím si, že riešením bude neustále si objednávať externé 
právnické služby, ktoré nás budú stáť nemalé finančné prostriedky. 
 
Kontrolór SPF túto funkciu nemôže vykonávať, nakoľko je to osoba plne nezávislá od orgánov SPF 
a má posudzovať rozhodnutia orgánov SPF, prípadne navrhovať riešenia na základe známych 
skutočností a nariadení iných (napr. kontrolných) orgánov. 
 
Člen Rady SPF pre ekonomiku. 
 
Táto funkcia by podľa môjho názoru možno nemusela byť v rade SPF, nakoľko SPF disponuje podľa 
mojej informácie 3 zamestnancami SPF ekonomického charakteru. V prípade potreby by mohla byť na 
zasadnutie Rady SPF len prizvaná „konkrétna ekonómka“ a v prípade potreby by informovala členov 
Rady SPF o konkrétnych ekonomických veciach (napr.  prehľad čerpania a aktuálny stav na účte – aj 
podľa jednotlivých športových odvetví). Bude tak transparentne známy aktuálny stav finančných 
prostriedkov jednotlivých športových odvetví. 
 
Na druhej strane neviem, kto by mal byť potom zodpovedný napr. za tvorbu rozpočtu SPF 
a to je potom zásadná otázka. V takomto prípade by potom táto osoba taktiež mala byť 
asi súčasťou Rady SPF. 
 
Viceprezidenti zastúpení v Rade SPF.  
 
Aj táto otázka by mala byť predmetom širšej diskusie. Nie som si celkom istý, či napr. diaľkové 
plávanie má mať samostatného viceprezidenta (nedisponujem však informáciou koľko je 
registrovaných len čisto diaľkových plavcov). Vo väčšine prípadoch boli a asi aj sú plavci 
zároveň aj diaľkovými plavcami. Otázkou potom je, či nezačleniť odvetvie DP pod 
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Plávanie a funkcia v Rade SPF by mohla byť potom pod názvom Viceprezident pre 
plávanie a diaľkové plávanie. Diaľkové plávanie by malo svoju vlastnú sekciu. 
 
Už aj z toho dôvodu, že novovzniknuté ďalšie športové odvetvie Skoky do vody by potom 
tiež mohlo požadovať svojho viceprezidenta v rade SPF. Paradoxne máme v súčasnosti len 
jednu pretekárku (reprezentantku SR, ktorá nás reprezentovala na ME), ktorá sa ale pripravuje a žije 
dlhodobo v zahraničí. V súčasnej dobe naše bazény na Slovensku ani nedisponujú technickým 
vybavením pre toto športové odvetvie.  
V tomto prípade by som potom navrhoval začleniť Skoky do vody pod Synchronizované 
plávanie (tiež sa udeľujú za ich výkony body) a funkcia v Rade SPF by mohla byť pod názvom 
Viceprezident pre Synchronizované plávanie a Skoky do vody. Skoky do vody by mali svoju 
vlastnú sekciu. 
 
 
                                                                                                  Milan Záborský  v. r. 
                                                                                                  štatutárny zástupca PO UMB 
 
Banská Bystrica 22. septembra 2021 


